
 

Beste Raad, 

Er is veel (negatieve en polariserende)  discussie over de eventuele komst van ama's in de Lantaren.  

 

Mijns Inziens zou je veel meer medewerking krijgen als Lemelervelders zelf over het hoe na te 

kunnen denken. In het belang van allen, zoeken naar common ground ipv polarisatie. Met een aantal 

gegeven uitgangspunten maar ook echt een flink mandaat (dus geen inspraakavond met 

ongeleide projectielen, maar echt verdiepende (informatie) rondes met een dwarsdoorsnede  (loting) 

van de bevolking) en afspraken hoe er met de aanbevelingen wordt omgegaan.  

.  

Vragen zouden kunnen zijn: 

- Op welke manier zouden inwoners van  Lemelerveld kunnen zorgen dat deze jongeren genoeg 

afleiding hebben (opleiding, stage,sport, creativiteit?) 

- Op welke manier kunnen we het gevoel van veiligheid in de wijk vergroten? 

- Wat hebben ondernemers en omwonenden nodig en op welke wijze willen zij betrokken zijn/ 

informatie krijgen. 

- Wat zijn de grootste zorgen waar oplossingen voor moeten komen. 

- Hoe gaan we om met een groep puberj jongeren die tijdelijk bij ons gehuisvest worden?   

 

Op dit moment zijn er mensen die niet durven praten omdat er een invloedrijke negatieve lobby is. 

Die mensen komen wel naar mij toe of vragen zich af wat anderen doen die kansen zien. Een 

burgerraad heeft de uitwerking van een relatietherapie voor het dorp, Van bovenaf deze zaken 

afdwingen werkt even misschien maar zorgt voor heel veel onvrede en weinig draagvlak en de rest 

van de raad.  

 

“De leden van het burgerberaad [...] hebben laten zien hoe buitengewoon gewone burgers 

zijn wanneer ze 

een belangrijke taak krijgen en de middelen en de onafhankelijkheid om die taak goed uit 

te voeren”. 

Jack Blaney, voorzitter 

van het burgerberaad over verkiezingshervormingen in British Columbia. 

 

Ik denk dat Lemelervelders dit ook kunnen. 

Groet  

--  


